
 

 

 

 

 

 

 

 
TRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 
   PLE EXTRAORDINARI.  7 DE JUNY DE 2017. 

 
 
Tot i ser de tipus ordinari, el ple del mes de setembre és diferent a la resta de plens, ja que a més 
dels regidors i regidores, la secretària i la interventora de l’Ajuntament, compta amb la presència 
dels integrants del Consell d’Infants del darrer curs. 
 
CONSELL D’INFANTS 
 
Abans d’iniciar el ple pròpiament 
dit, els regidors cedeixen les seves 
cadires del ple als membres del 
Consell d’Infants, que presenten 
els resultats del treball realitzat al 
darrer curs. Es tracta d’infants 
que l’any passat cursaven 5è i 6è 
de primària a les escoles de la vila 
(actualment alguns ja han 
començat 1er de la ESO al 
institut). Els consellers expliquen 
que durant un any han fet una 
sessió al mes a l’espai jove “La Cova”. Durant el primer trimestre van fer una consulta a les escoles 
per veure les necessitats al municipi i, a partir d’aquí, van analitzar-les i van decidir que 
treballarien la sequera, ja que afecta a tot el país i sobretot a Capellades, veient la Bassa que està 
seca. Així doncs, durant l’any han treballat amb diverses propostes per l’estalvi d’aigua i han fet 
un dossier i un vídeo explicatiu amb totes les propostes. Davant de l’Alcalde i tots els regidors, fan 
un resum de les propostes i projecten el vídeo. Un cop finalitzada l’exposició, l’Alcalde de 
Capellades, en representació de tots els regidors, agraeix la feina feta i recull les propostes per 
treballar-hi des de l’Ajuntament. 
 
Ja amb els regidors a les cadires, s’inicia el ple pròpiament dit amb l’aprovació de les actes 
anteriors. També es dona compte dels últims decrets d’alcaldia, que són informatius, i per tant no 
passen a votació. 
 
PROJECTE DE REFORMA DELS VASOS DE LA PISCINA MUNICIPAL  
 
Des de l’equip de govern s’explica que un cop presentada a exposició pública la licitació del 
projecte, no hi ha hagut cap empresa constructora que hagi presentat cap oferta, i per tant, la 
licitació ha quedat deserta. Per tant, el que es porta a ple es deixar deserta la contractació de les 
obres, que pretenien fer una reforma complerta dels vasos de la piscina gran i la piscina petita. 
S’explica que des de secretaria s’està treballant per veure com avançar amb el projecte i que 
s’intentarà revisar el projecte i tornar a treure les obres a licitació. Des de JxC s’exposa que potser 
el pressupost de base sigui massa baix i que potser per això no s’ha presentat ningú i des de 
l’equip de govern se li respon que el projecte l’ha fet una enginyeria externa especialitzada i 
l’Ajuntament no hi intervé, però que evidentment s’haurà de revisar el projecte. Des de VdC-CUP 
es comenta que és importantíssim solucionar-ho i que comenci l’obra com més aviat millor, que ja 
haurien d’estar començant per tenir-ho tot enllestit abans no torni la temporada d’estiu. Des del 
PSC també es demana solucionar-ho quan més aviat millor. Passat a votació, el punt s’aprova per 
unanimitat. 
 

Amb aquesta publicació us volem informar d’allò que es parla en el Ple Municipal, de manera més resumida i lleugera. 
Alhora, us volem animar a assistir i participar activament en els plens, i a que feu ús del torn obert de paraula. Podeu 
trobar totes les publicacions del “Ple al Carrer” a la nostra web, www.viladecapellades.cat, així com els vídeos dels 
plens al canal de YouTube de l’Ajuntament. 

PLE ORDINARI 26 DE SETEMBREL DE 2024 



Tot seguit, es porta a ple una correcció d’errors d’un punt que es va aprovar en un ple anterior, 
referent a una modificació de crèdit; i també es porta a ple l’aprovació de la modificació del 
calendari fiscal 2025, referent a la taxa de l’Escola Bressol. Els dos punts s’aproven sense cap 
oposició ni cap comentari per part de l’oposició. 
 
A continuació es presenten diferents punts referents a la convocatòria de diverses subvencions i 
ajuts per l’any 2024: les subvencions a les entitats esportives, els ajuts per a la pràctica d'activitats 
extraescolars esportives i els ajuts per al transport dels joves estudiants que cursen ensenyaments 
postobligatoris fora de Capellades. Des de l’equip de govern s’explica que es mantenen com els 
darrers anys. Els diferents grups s’hi mostren favorables i els tres punts s’aproven per unanimitat. 
 
Finalment, en l’últim punt del ple abans de passar a precs i preguntes, es presenta l’aprovació del 
compte general de la corporació i dels seus organismes autònomes per l’exercici 2023. Es tracta 
de la liquidació del pressupost del darrer any, un cop finalitzats els balanços. Els diferents partits 
polítics s’hi mostren favorables i s’aprova per unanimitat. 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
Al torn de precs i preguntes, el grup de C’S exposa que en alguns carrers els cotxes circulen a 
molta velocitat i demana fer un estudi per posar passos elevats. Pregunta per les obres del dipòsit 
d’aigua de la zona de la Font del Llangardaix, i des de l’equip de govern se li respon que hi ha dues 
empreses que s’han presentat i els propers dies s’adjudicarà l’obra. També pregunta per les 
patrulles amb gos de la Policia Local: al ple de principis d’agost es va informar que s’estava 
estudiant però que encara no s’aplicaria, però just dues setmanes després es va veure policies 
patrullant amb un gos. Des de l’equip de govern s’explica que s’han fet proves amb agents que 
estaven fent pràctiques, però no ha suposat cap cost, i que ara s’estudiarà si s’aplica 
definitivament al municipi. 
 
El grup de JxC feliciten a l’equip de govern per la Festa Major. Traslladen queixes per l’estat de la 
piscina els darrers dies de temporada, ja que no estava en condicions. També feliciten a l’equip de 
govern per la peatonalització de la Plaça de Missa, però demanen arreglar millor el paviment. 
Finalment, es queixen per la lentitud de la resolució dels expedients urbanístics. 
 
Des de VdC-CUP demanen millores d’accessibilitat de diversos carrers, per tal que les persones 
amb mobilitat reduïda o les famílies amb cotxets puguin fer-ne un ús més adequat. Referent a la 
peatonalització de la Plaça de Missa, demanen un compromís públic que les càmeres a l’accé són 
només de lectura de matrícules, per tal de garantir el dret de privacitat dels capelladins. D’altra 
banda, pregunten pel pla de treball de la regidoria d’habitatge i de la nova tècnica que s’ha 
incorporat per la gestió del pla educatiu d'entorn. També pregunten pel projecte d’instal·lació de 
plaques solars en edificis municipals i des de l’equip de govern es respon que ho estan estudiant 
els tècnics del Consell Comarcal per veure com es poden aprofitar les teulades. La regidora 
Concepció Ventura de VdC-CUP apunta que més enllà de la instal·lació de plaques, un dels acords 
presos era crear una comunitat energètica local per veure com es gestionava, i reclama fer una 
reunió amb els tècnics per enforcar-ho. Finalment, des de VdC-CUP s’exposa que un veí del carrer 
Fondo els va alertar d’un edifici molt deteriorat en el que hi ha una colònia de coloms i de rates. 
 
El PSC s’afegeix a VdC-CUP en la reclamació d’arranjar els passos de vianants que no són 
accessibles. També demana millorar la zona del carrer Fondo, que està molt deixada. Finalment, 
expliquen que un cotxe va tombar una farola al Passeig Prolongació Miquel i Mas, i demanen 
arreglar-la. Des d’ERC la regidora de festes agraeix la feina feta pels tècnics municipals pel bon 
funcionament de la Festa Major. 
 
Finalment, des del públic, hi ha una queixa de que no es té en compte les persones amb mobilitat 
reduïda, sobretot quan es posen tanques metàl·liques per tallar els carrers. Amb aquesta 
intervenció, es dona per acabat el ple.  
 
 


